
 

 

 
MUISTIO 
  
Aihe: 107-G-piiri / Työvaliokunnan kokous 
Aika: 8.10.2016 klo 9.00–11.00 
Paikka: Kansalaistoiminnankeskus Matara / Matara-sali, Matarankatu 6, 40100 
 Jyväskylä  
 
Läsnä/estynyt/poissa/kutsuttu: DG Kari Edelmann, piirisihteeri Marja Kemppinen (estynyt), 1. VDG 
Jari Peltonen, 2. VDG Olavi Vesanen, IPDG Jorma Tuhkanen, piirin rahastonhoitaja Erkki Iso-
Markku (estynyt), GLT Veikko Kotolahti (estynyt), GMT Juhani Rikkonen sekä alueen 
puheenjohtajat Markku Palander (estynyt), Veikko Partanen (poissa), Juha Nokelainen, Jyrki 
Toljander (estynyt), tilalla Olavi Harju ja Aki Tolkki. Paikalla oli myös Pertti Jämsen LCI100 ja 
kutsuttuna Mikko Kauranen. 
   
 
1. Kokouksen avaus 

Piirikuvernööri Kari Edelmann avasi kokouksen ja toivotti kaikki tervetulleeksi. 

2. Kokouksen järjestäytyminen ja läsnäolijat 

Puheenjohtajana toimi piirikuvernööri Kari, sihteerinä 1. VDG Jari. Todettiin 
läsnäolijat. 

 
3. Piirikuvernöörin tiedotteet 2-3/2016 

Kävimme läpi piirikuvernöörin tiedotteen 3/2016 keskeisimpiä asioita.  

4. Jäsenkasvu- ja koulutussuunnitelmat 
 

GMT Juhani valoitti jäsenasiaa ja korosti ”kärsivällisyyttä” asian suhteen.  Piirin 
jäsentilanne on -11 30.9.2016. Todettiin myös, että osassa klubeista jo kiinnitetty 
huomiota jäsenten laatuun. Todettiin myös, että asia on huomioitava ja tehtävä 
jatkuvasti aktiivisesti toimia asian suhteen. Klubiviihtyvyys on tärkeää ja vaikuttaa 
positiivisesti myös jäsenkehitykseen. Liiton jäsenjohtajakin antanut piirikuvernööreille 
”perälaudan”, jotta klubiviihtyvyyteen kiinnitetään huomiota. Todettiin, että raportointi 
on tärkeää ja sitä tulee korostaa. 
DG Kari kertoi, että kambus-klubin perustamista on suunniteltu ja asiaa käydään läpi. 
Keskusteltiin etuoikeutettujen jäsenten statuksesta. Todettiin osassa klubeista toimii 
hyvin ja osassa ei. 
Todettiin, että jäsenkasvu ja aktiivinen toiminta lähtee klubeista itsestään. Klubien 
toiminnan kehitystä tulee tukea. Tiedotus todettiin tärkeäksi koko lions-toiminnan 
esiintuomisessa (some ym.). Lohkonpuheenjohtajien rooli klubien auttamisessa ja 
opastuksessa todettiin tärkeäksi. Päätettiin antaa lohkonpuheenjohtajille lisää 
vastuuta sekä ohjeistusta, miten tulee toimia klubien kanssa. 
 
 
 



 

 

 
 
Lohkon- ja alueenpuheenjohtajat tulee kouluttaa ajoissa (tällä kaudella koulutus 
18.2.2017). Lohkonpuheenjohtajille annetaan konkreettiset ohjeet miten tietyt asiat 
saadaan hoidettua klubien kanssa (esim. raportointi). 
MyLCI-koulutus todettiin tärkeäksi ja sitä tulee jatkaa edelleen. 
Todettiin, että piirin koulutukseen tarvitaan ”ammattitaitoisia” ja innostuneita 
kouluttajia.  
Hyvä uusien jäsenten ja kummien koulutus, tukee myös jäsenkehitystä sekä 
jäsenviihtyvyyttä (järjestetään tällä kaudella aluefoorumien yhteydessä). 
Omaehtoinen opiskelu on tärkeää ja pitäää tuoda esiin niitä lähteitä, mistä tietoa 
löytyy. 
Virkojen hoidon tärkeyttä tulee korostaa entisestään ja antaa kiitosta hyvin 
suoritetusta työstä. 

 
5. Toimikunta-asiat 
 

Piirihallituksen kokoukseen tulee saada toimikuntien vetäjien raportit. 
 
6. Muutokset piirin strategiaan 
 

Käytiin läpi piirin strategian päivitykset kausille 2016-2019. 
 
7. Ensi vuoden virkailijatilanne 
 

Käytiin läpi virkailijatilanne kaudelle 2017-2018. Päivitetty tilanne lähetetään 
työvaliokunnan jäsenille. 

 
8. Piirin talous, rahatilanne / talousarvio 
 

Tilanne 30.9.2016: 
Hallintotili: 8. 886,09 € 
Aktiviteettitili: 3.014,51 € 
 

Käytiin läpi taloustilanne yksityiskohtaisesti. 
 
9. Tilinpäätös, toimintakertomus ja toiminnantarkastajien lausunto 
 

IPCT Mikko esitteli tilinpäätöstä, joka myös allekirjoitettiin. 
IPDG Jorma kävi läpi toimintakertomuksen. 
Toiminnantarkastuskertomus toimitetaan myöhemmin. 
 
 
 
 
 
 



 

 

 
 
10. Aluefoorumien aiheet 
 

Aluefoorumit pidetään viikko 48/2016 ja viikko 10/2017.  
Aluefoorumit ovat piirikuvernöörin neuvoa-antavia foorumeja, joissa toivotaan 
klubien viestejä piirihallinnon johdolle. 
Varapiirikuvernöörit vastaavat aluefoorumeiden järjestämisestä. Vetovastuu on 
alueenpuheenjohtajilla. 
Aluefoorumien ajankohtainen viesti klubeille on hyvin pitkälle viimeisimmän 
piirikuvernöörin tiedotteen pohjalta. 
Aluefoorumeiden sisällöt toivotaan lokakuun loppuun mennessä. 

 
11. Piirirakennetyöryhmän muistio 
 

Työryhmän muistio käytiin läpi ja suunniteltu piirijako herätti kovasti keskustelua. 
 
12. Klubivierailut 
 

Piirikuvernööri ja varapiirikuvernöörit ovat sopineet kauden vierailuohjelmat. 
Todettiin, että klubeilla eri tapoja toimia ja varsinaisia ongelmia ei ole tullut tietoon. 
Pienissä klubeissa on haasteena toiminnan uusiutuminen ja uusien jäsenien 
saaminen.   

 
13. Seuraava kokous 
 

Työvaliokunta 17.12.2016 klo 9.00-11.00 Skype-kokous. 
   
14. Muut asiat  
 

Piirihallitus 19.11.2016 klo 15.00 ja pikkujoulut (glögitarjoilu, joulupäivällinen, 
musiikkia) klo 17.00/17.30 alk. Survon Kartano (Siltakatu 25, 40520 Jyväskylä), 
tilaisuus on avec ja omakustanteinen. 
 
Vaajakoski/Ewe on ollut yhteydessä ja tuonut esiin ongelman, että klubit ”tunkevat” 
toistensa reviireille keräysaktiviteeteissa. 
Asiasta keskusteltiin ja todettiin, että klubien tulee sopia keskenään asioista lions-
hengessä. DG Kari sopii palaverin asianosaisten klubien kanssa ja asia pyritään 
sovittelemaan. 
 
Pertti Jämsen pyysi, että kiinnitetään huomiota LCI100 – raportointiin. 
Klubisihteereille ja klubien LCI100-vastaaville on lähetetty tarkempaa tietoa 
raportoinnista. 
 

 
 
 



 

 

 
 
 

15. Kokouksen päättäminen 

Piirikuvernööri Kari päätti kokouksen kello 11:25. 

 

Muistiin kirjasi 

Jari Peltonen, 1. VDG  


